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Protokół Nr 18/2020
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej

Rady Miejskiej Gminy Skoki odbytego w dniu l lipca 2020 r.
w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy Skoki.

Obecni
- Członkowie Komisji zgodnie z załączoną listą obecności.

Burmistrz Miasta i Gminy Skoki Tadeusz Kłos
Sekretarz Gminy Blanka Gaździak
Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa Adrianna Urbaniak

Protokolant: Katarzyna Przybysz

l. Otwarcie posiedzenia.

2. Analiza wydatków budowy parkingu przy dworcu w Sławie Wielkopolskiej.
3. Analiza realizacji wprowadzonych procedur i zasad korzystania ze świetlic wiejskich

stanowiących własność Gminy Skoki za rok 2020.

4. Komunikaty, wolne wnioski i zakończenie.

Ad.l

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Piotr Babrakowski. Stwierdził, że
Komisja jest prawomocna do prowadzenia obrad i podejmowania uchwał i wniosków. Następnie

poinformował, że temat dzisiejszego posiedzenia jest zgodny z planem pracy Komisji
zatwierdzonym Uchwałą Nr XV/11 9/2020 Rady Miej skiej Gminy Skoki.
Ad. 2

Kierownik Referatu Infrastruktury i Inwestycji Artur Nowakowski

Przedstawił informację o wydatkach związanych z budową parkingu przy dworcu w Sławie
Wielkopolskiej. Gmina Skoki zagospodarowała teren i wybudowała parking na 65 miejsc. Ogólna
powierzchnia parkingu i placu manewrowego utwardzonego kostką betonową wynosi ok. 2.600m .

Powierzchnia terenów zielonych obsianych trawą to ok. 2.000 m2. Nie zaponuuano też o osobach

dojeżdżających Jednośladami na dworzec budując do ich pojazdów wiatę rowerową. W ramach
inwestycji do obiektu dworca wykonano nowe pr2yłącze wodociągowe o długości 160m z
istniejącego wodociągu zlokalizowanego po drugiej strome drogi wojewódzkiej. Cały teren został
oświetlony energooszczędnymi latarniami ulicznymi w ilości 8 szt. Wykonawcą zadania był Zakład
Instalacji Sanitarnych z Bliżyc, wybrany w drodze przeprowadzonego postępowania przetargowego.

Koszt tego przedsięwzięcia to wydatek w wysokości 1.037.039 zł. Zainteresowanych realizacją tego
przedsięwzięcia było 7 podmiotów. Najdroższa oferta przetargowa została wyceniona na kwotę

1.365.489 zł.

W 2019 roku wydatkowano na realizację zadania inwestycyjnego pn. „Budowa parkingu przy
dworcu w Sławie Wlkp." kwotę l 098 308.50 zł, w tym:
- kopia map - 89,90 zł
- wykonanie dokumentacji technicznej -10 000,00 zł
- dokumentacja badań podłoża gruntowego wraz

z opinią geotechniczną -1 254,60 zł
- prace przygotowawcze - 989,99 zł
- roboty przygotowawcze - wykonanie - 3 222,60 zł

zjazdu tymczasowego
" nadzór inwestorski - 31 111,00 zł
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- opinia geotechniczna -1 968,00 zł

- wykonanie okablowania pod monitoring - 3 450,00 zł
- podłączenie instalacji oświetlenia - 500,00 zł
- roboty budowlane -1 045 722,41 zł

Ad. 3

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa Adrianna Urbaniak

Przedstawiła informację o wprowadzonych procedurach i zasadach korzystania ze świetlic wiejskich

stanowiących własność Gminy Skoki za rok 2020. Nowe zasady najmu i opłat za wynajem świetlic
zostały określone w:
- Uchwale nr XIłI/l 09/2019 Rady Miejskiej Gminy Skoki z dnia 19 grudnia 2019 r. w sprawie zasad
korzystania ze świetlic wiejskich , stanowiących własność Gminy Skoki, przekazanych sołectwom

oraz

- Zarządzeniu nr 34/2020 Burmistrza Miasta i Gminy Skoki z dnia 27 lutego 2020 roku w sprawie
ustalenia opłat za wynajem świetlic wiejskich, stanowiących własność Gminy Skoki.

Wyjaśniła, że w związku z początkowymi działaniami rządu mającymi zapobieganie
rozprzestrzeniania się wimsa COYID-19, nie było możliwości orgaiuzacji imprez i uroczystości.
Wprowadzane kolejne etapy znoszenia obostrzeń związanych z COYID-19 dały możliwość

wynajmu lokali. Jednak z szeregiem nowych zasad sanitarnych do spełnienia. Wyjaśniła, że obecnie
niewiele osób decyduje się na najem świetlicy w reżimie sanitarnym. W umowie na najem świetlic
wprowadzono zapisy zobowiązujące wynajmującego do spehuenia wymagań higieniczno-

sanitarnych.

Przedstawiając informację wyjaśniła, że koszty utrzymania świetlic przekraczają wpływy z

wynajmu.

Środki wpłacone z tytułu wynajmu świetlic wiejskich w okresie od 01.01.2020 do 31.05.2020 r.
- Świetlica Rościnno - 2 140,00 zł
- Świetlica Rejowiec - 248,00 zł

" Świetlica Potrzanowo - 3 029,00 zł
- Świetlica Pawłowo Skockie - 500,00 zł

- Świetlica Kuszewo - 420,00 zł

- Świetlica Kakulin - 966,00 zł

- Świetlica Jagniewice 100,00 zł
- Świetlica Brzeźno - 200,00 zł

- Świetlica BUżyce - 450,00 zł

- Świetlica Stawiany - 0,00 zł

Razem 8.053,00 zł
Wydatki poniesione na wynagrodzenie opiekunów świetlic wiejskich w okresie od 01.01.2020 r.

do 31.05.2020 r.
- Świetlica Rościnno - 3 196,00 zł

- Świetlica Rejowiec - 2 091,00 zł

- Świetlica Potrzanowo - 2 635,00 zł
- Świetlica Pawłowo Skockie- 442,00 zł

- Świetlica Kuszewo - 2 363,00 zł
- Świetlica Kakulin - 3 672,00 zł

- Świetlica Jagmewice ~ l 122,00 zł

- Świetlica Brzeźno -1 496,00 zł

Świetlica Bliżyce - 2 975,00 zł
- Świetlica Stawiany -1 632,00 zł

Razem 21.624,00 zł
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Wnioski i podsumowanie:

Komisja Rewizyjna dokonując analizy wydatków budowy parkingu przy dworcu w Sławie
Wielkopolskiej, uchybień nie zauważyła. Komisja ocenia pozytywnie bez uwag i wniosków
(jednogłośnie) realizację inwestycji, wskazując jednocześnie na bardzo dobre zagospodarowanie
terenu wokół dworca w Sławcie Wielkopolskiej. Komisja zwróciła uwagę, że parking jest
wykorzystywany przez mieszkańców, spełnia funkcję punktu przesiadko wego, promując transport

publiczny.
Komisja Rewizyjna dokonując analizy realizacji wprowadzonych procedur i zasad korzystania ze

świetlic wiejskich stanowiących własność Gminy Skoki za rok 2020, stwierdziła, że trudno ocenić
jest ten zakres, ponieważ 9 marca 2020 r. wprowadzono stan epidemii w kraju, co miało istotny
wpływ na funkcjonowanie świetlic. Ograniczenia związane z epidemią spowodowały przestój w

zakresie wynajmu świetlic wiejskich. Z wyjaśnień Kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej l
Rolnictwa wynika jedynie, że nowe zasady zostały zaakceptowane przez zamteresowanych. Obieg
dokumentów jest płynny i nie budzi zastrzeżeń, a dzięki wprowadzonym procedurom, urząd ma
pehią wiedzę na temat wynajmowanych świetlic. Komisja stwierdziła, że do tego tematu wróci w

momencie „normalnego" funkcjonowania i wynajmu świetlic.

Ad. 4

Na powyższych ustaleniach zakończono posiedzenie.

Podpisy członków Komisji:
l/ Piotr Babrakowski -
2, Zbigniew Kubicki-
3, Małgorzata Mizgajska - ......

4, Stanisław Janecko -

5, Andrzej Surdyk -
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